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Dobrý den,

3 , ,p53ý9fíóhz
v souladu s informačním zákonem se chci zeptat starosty Igora Travnicka na i ‘

následující skutečnosti:

1. Byl starosta na jednání zastupitelstva dne 4.3. 2020, kdy jsem seznámil

všechny přítomné s výsledky mého měření hluku? Pokud byl, proč tvrdí v

předchozí odpovědi na dotaz dle Ian, že mu není znám výsledek měření? Mám

to chápat tak, že si to jen nepamatuje? Viz zápis:

Ing. Orkáč sděluje, Že provedl hlukové měření ohledně Místecké. Byl měřit

na několika místech, ale dle jeho názoru jediné vhodné místo k měření je

v domku vedle hřbitova.

Ing. Orkáč požádal, aby si zatím hlukoměr mohl ponechat kvůli měření hluku

drtičky.

Ing. Rundt měl dotaz na ul. Hradeckého — tam dochází k odrazům z mostu

průmyslové zóny.

Ing. Orkáč sděluje, že obyvatelé ul. Hradeckého mají obavy z toho, že až

bude dokončena výstavby bytových domů před Domovskou, bude se hluk

z Místecké odrážet.

2. Starosta Igor Trávníček sdělil v minulosti, že jednal s Jakubem Unuckou

ohledně (mimo jiné) protihlukových stěn. Na jednání zastupitelů MOb Hrabová

v roce 2019 se všichni přítomní dohodli, že starosta IHNED napíše žádost na

ŘSD v kopii na pana Unucku, ve které uvede důvody ke snížení rychlostí.

Nyní se odkazuje na nějakou kontraproduktivnost, že ŘSD má v plánu na území

Hrabové vybudovat protihlukové stěny, což ale není již několik měsíců

aktuální informace a na schůzce mu to musel pan Unucka sdělit, pokud ne,

pak je to věc ODS, Že spolu předseda a místopředseda nekomunikuje. Nicméně

schůzku v této záležitosti starosta potvrdil, ale odmítl dodat zápis ze

schůzky.

https://www.hrabova.info/2920/07/20/protih1ukova—stena—po—cele-delce—obou-stran-

mistecke-v-hrabove-nebude/

Dotaz zní, co je potřeba udělat pro to, aby starosta Igor Trávníček po více

než roce od dohody požádal ŘSD o snížení rychlosti na Místecké? Nová

žádost/podnět zastupitele? Petice? Usnesení RMOb? Usneseni ZMOb?

V červnu 2020 na jednání zastupitelstva s tímto dotazem přišel občan

(eliminace hluku na Místecké), tak bych mu chtěl na to odpovědět, proč

ještě starosta i přes opakované urgence ještě ŘSD nepožádal o snížení

rychlosti.


